
PROTOKÓŁ Nr VI/2011 
z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 28 czerwca 2011r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 17
00 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 
Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich Radnych, Wójta,  Sołtysów, a w szczególności nowo wybraną Panią Izabele 

Szumała, Sołtysa sołectwa Skórzenno. 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 13 głosów 

• przeciw – 0 

• wstrzymało się od głosu – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 13 głosów 

• przeciw – 0 

• wstrzymało się od głosu – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

Proponowane zmiany omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński. Pani Teresa Eggert 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że proponowane zmiany zostały 

szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji, które wnoszą o podjęcie 

projektu uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 13 głosów  

• przeciw -0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała nr VI/31/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok została podjęta 

jednomyślnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały nr VI/32/2011 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński, informując także, 

że  została ona szeroko omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje 

wnioskowały o podjęcie uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 13 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr VI 32/2011 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta 

jednomyślnie. 



Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Osiek w formie 

darowizny nieruchomości. 

Proponowaną uchwałę omówił Pan Tadeusz Kołodziejczak, informując także, że  została ona 

omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje wnioskowały o przyjęcie 

drogi jako mienie komunalne. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 12 głosów  

• przeciw - 0 

• wstrzymało się od głosu - 1 

Uchwała nr VI/33/2011 została przyjęta. 

 
Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr 278/7 i 774 

położonych we wsi Osiek. 

Proponowaną uchwałę omówił Pan Tadeusz Kołodziejczak, informując także, że  została ona 

omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje wnioskowały o przyjęcie 

uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 13 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr VI/34/2011 została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad. 6  Informacja o przygotowaniu do sezonu letniego. 

- Kalendarz imprez letnich został odczytany przez Panią Wójt 

- Policja została poinformowana o imprezach na terenie Gminy 

- 15 czerwca odbyło się badanie wody 

- toalety oraz worki na śmieci będą ustawione przy kąpieliskach 

- punkt informacji turystycznej będzie funkcjonował w Bibliotece Gminnej 

- w sezonie letnim będzie więcej patroli Policji  

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 13 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Informacja o przygotowaniu do sezonu letniego została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad. 7 Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. 

 
Ad. 8 Wolne wnioski 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie pojemników na śmieci przy kąpieliskach. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt i poinformowała, że pojemniki będą ustawione od 1 lipca. 

- Pan Sołtys Suchobrzeźnicy - Leon Brzoska – poprosił o nową tablicę z napisem „SOŁTYS” 

- Pani Sołtys Wycinek - Stefania Wielińska - zadała pytanie w sprawie zakupu pojemników 

na śmieci – odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady, iż zależy to od dotychczasowej 

umowy z firmą wywożącą nieczystości. 

 

Ad. 9 Zakończenie obrad.  


